管理学部科研成果——A 类论文

序号	论文名称	第一作者	发表时间	发表刊物	刊物级别
1	The impact of corporate financialization on the export scale of the film industry—Evidence from China	任丙超	2024-06-20	Finance Research Letters	A 类期刊
2	"互联网+群众路线"的内涵与践行进路——以社会资本为分析视角	邓岩	2023-10-10	社会主义研究	中文核 心, A 类 期刊
3	京津冀城市群环境规制对就业规模影响	马赛	2023-09-28	中国软科学	中文核 心, A 类 期刊
4	Information sharing strategy in supply chains: The role of C2M	陈雪	2024-1-20	EXPERT SYSTEMS WITH APPLICATION S	SCI,A 类 期刊
5	走向可持续山地旅游:跨界 视角下的多尺度研究体系	刘青青	2023-11-06	 旅游学刊 	CSSCI, A 类期刊
6	城镇化进程中平原农区县 域人口分布变化特征及影 响因素——以豫东平原柘 城县为例	杨慧敏	2023-06-10	地理研究	CSCD, A 类期刊
7	How does optimizing the business environment affect the capital flows between northern and southern China? From the perspective of enterprises' location choice for out-of-town investment	张璠	2024-04-29	International Review of Financial Analysis	A 类期刊
8	Unpacking the Inverted U-shape between Regional AI and Business Performance	郑飞	2023-10-28	INTERNATIONAL JOURNAL OF THE ECONOMICS OF BUSINESS	A 类期刊
9	The informal hierarchy of board and stock price crash risk	刘阳	2023-09-04	Finance Research Letters	A 类期刊
10	独立董事主动辞职、市场 认知与审计师应对策略	谢香兵	2023-07-28	审计研究	中文核 心, A 类

					期刊
11	Fiscal stress and firms'	→ 1 7 □		Finance Research	A -\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\
12	domestic value added 宏观审慎工具与系统性金 融风险研究	刘阳 张肖飞	2023-06-01	Letters 国际金融研究	A 类期刊 中文核 心, A 类 期刊
13	Dynamic pricing and competition of container liner shipping services in a duopoly spot market	宋巍	2023-11-01	Computers & Industrial Engineering	SCI, A 类 期刊